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Møtet ble holdt på Venabygd Fjellhotell. Vi ble der 
mottatt av verten - Lars Tvete - som ønsket oss 
velkommen. Deretter fortalte han om Venabus historie 
og utvikling i årene som er gått. Det var hans mor og far 
som begynte der i 1947 i en beskjeden målestokk. Han 
fortalte videre om utbygging og ombygging som har 
skjedd i årene siden, og slik det har blitt nå. 

Innkommende president Aina Øyen Henden ledet 
møtet. Gjester var tidligere guvernør Snøfrid Skaare og 
hennes mann Gudbrand Berg fra Vinstra. Videre var det 
en gjest - Stian Rabe og frue. Rabe var medlem av 
klubben for ca 10 år siden. Det var overrekking av en 
hilsen, underskrevet av alle klubbens medlemmer, til 
klubbens utvekslingsstudent Marcela. Hun fikk også 
overrakt en minnegave - en liten tollekniv. Denne var 
laget av president Inge Flækøy. Som vanlig var det 
servering av kaffe og kaker. 

Vi var også ute og så på en veldig fin hytte som Venabu 
har bygget for utleie. Det var en veldig fin tømmerhytte. 

 

 

 

 


